



彩色云南 8 日之游

第一天： 汶莱- 昆明 1300PM - 1700PM (大约 4 小时飞行时间) 9月2日 新纪元大酒店

抵达后，导游接机之后安排晚餐，晚餐后入住酒店，自由活动，可前往就在酒店附近非常热闹的步行街

第二天： 昆明 - 大理 0650AM - 0740 AM (飞行时间 50 分钟) 9月3日 (早/午/晚餐) 兰林阁酒店

早上酒店退房前往机场乘坐早班机飞往大理抵达后吃早餐，早餐后前往参观大理**苍山**，又名点苍山，它是云岭山脉南端的主峰，东临洱海，西望黑惠江，共有雄峙嵯峨的 19 峰山顶上终年积雪，被称为“炎天赤日雪不容”。最奇妙的是，每两座山峰之间都有一条溪水，由上而下，顺东流淌一直注入洱海。这 19 峰 18 溪构成了苍山独特而多姿的景观，午餐后前往**洱海**：堪称云南省著名的高原湖泊，海拔 1972 米，北起洱源县江尾乡，南止于大理市下关，面积为 248 平方公里。从空中往下看，洱海宛如一轮新月，静静地卧在苍山和大理坝子之间。洱海共有 3 道、4 洲、5 湖、9 曲，由于少受污染，湖水清澈，透明度高，自古以来一直被称作“群山间的无暇美玉”。之后前往古城洋人街，让人似又回到淘金时代的美国西部；画廊、客栈的竹草棚似乎把人带回唐宋。晚餐后入住酒店

第三天： 大理 - 丽江 (3 小时车程) 9月4日 (早/午/晚餐) 王府酒店

早餐后前往参观**白族民居**喜洲白族民居，更趋向于一种纯朴之美，一种飘逸之美，一种隐忍之美。它是悠久而深厚的白族历史文化的一面“镜子”，是生活在苍山洱海间的白族人民伦理学兴许只有在大理这种充满着人与自然和谐与融汇，充满着田园牧歌的诗意与文献名邦古雅的地方，才能够缔造出如此唯美的民居建筑。午餐后乘车前往丽江（车程将近 3 小时），抵达丽江后，**世界文化遗产丽江古城四方街**我们可以在长着青苔的石板路上走走停停，看老房子檐上挂的红灯笼；我们可以在小院里的木藤椅上半躺，晒一个下午的阳光；我们可以在灯红酒绿的酒吧中举着鸡尾酒，等待一场浪漫的艳遇，之后前往参观木王府，木府：（英语：Mu Fu Mansion）是丽江木氏土司衙门的俗称，位于丽江古城狮子山下，是丽江古城文化之“大观园”木府是一座辉煌的建筑艺术之苑，它充分反映了明代中原建筑的风采气质，同时保留了唐宋中原建筑古朴粗犷的流风余韵，而其座西朝东，府内玉沟纵横，活水长流的布局，则又见纳西族传统文化之精神。丽江旅游有一句话：“不到木府，等于不到丽江”。晚餐后入住酒店

第四天： 丽江 9月5日 (早/午/晚餐) 王府酒店

早餐后前往玉龙雪山风景区**含冰川公园大索道**客人可亲手摸到软绵绵的雪，也在雪里玩雪球战常年温度摄氏 0 度以下，客人可在搭索道上山前借羽绒服（大约人民币 50 元一件，这也是我们重要的卖点之一），途经云杉坪：又名锦绣谷，它是一块隐藏在原始杉林中的巨大草坪。位于玉龙雪山东麓的山麓里，在雪山主峰的右下方之前前往**玉峰寺**：是一座喇嘛寺。始建于清代，建筑风格既有汉族、白族、草楼的特点，又吸收了藏族建筑的特点。午餐后前往**甘海子牧场**，在哪里可以看到各种各样的花草树木，兰花、野生牡丹、雪莲，品种繁多；高大乔木有云南松、雪松、冷杉、刺栗、麻栗等等，之后前往观看以雪山主峰为幕景的实景大型民族歌舞**印象丽江**接着游览**束河古镇**，早在明代，这里就已经是滇西北的重要集镇，南来北往的商人们在此交易。束河中心的集市广场与丽江四方街非常类似，青石铺就的街面，周围店铺顺次排开，门口摆放着各种手工艺品。晚餐后返回酒店休息。

第五天： 丽江 - 中甸 (香格里拉) 9月6日 (早/午/晚餐) 古城国际酒店

早餐后前往香格里拉（车程约 3 个小时半）途中领略川流不息的自然奇迹—**虎跳峡**之后乘车前往香格里拉抵达后前往参观**松赞林寺**：又称归化寺，位于香格里拉以北 5 公里的佛屏山下，是公元 1679 年五世达赖和清康熙皇帝敕建“十三林”之一。它不仅是云南最大的藏传佛教寺庙群落，还是川滇一带的黄教中心，被誉为“小布达拉宫”晚餐后入住酒店

第六天： 中甸 (香格里拉) 9月7日 (早/午/晚餐) 古城国际酒店

早餐后，前往畅游仙境世界自然遗产中心**普达措公园**含碧塔海、属都湖含景区环保车“普达措”经梵文音译，意为“舟湖”，水草丰美的牧场、鲜花盛开的湿地，飞禽走兽出没的原始森林，午餐后前往**独克宗古城**：它是在 1300 多年前由吐蕃王国建立的古堡，分别取名为「独克宗」和「尼旺宗」，意思就是日光城和月光城，号称东方的犹太圣城，康巴藏民曾在这里成为主人—最终建立了一条闻名世的茶马古道。晚餐后返回酒店休息

第七天： 中甸 (香格里拉) - 昆明 (飞行时间 1 小时) 0855 AM - 0955AM (新纪元大酒店)

早餐后退房，前往机场乘坐早班飞机飞往昆明，到达昆明后乘车前往游览国家 5A 级风景名胜区，喀斯特地貌奇迹，以其“幽、奇”在世界自然景观中堪称一绝，被誉为“天下第一奇观”（**石林**）。午餐后乘车前往 5A 级风景名胜区**九乡**九乡风景区内峰峦连绵，河流纵横，林木荫茂，属典型的岩溶地貌，以溶洞景观为主体、洞外自然风光、人文景观、民族风情融为一体的综合性风景名胜区。之后乘车返回昆明，晚餐后入住酒店，自由活动。

第八天： 昆明- 汶莱 (飞行时间 4 小时) 0700AM - 1100AM

早餐后退房，前往机场返回甜蜜的家~



NQ.1 Lot 20171, Jln Laksamana Abdul Razak, km2 Jln Tutang, Bandar Seri Begawan
BA211P.O.Box 696, Bandar Seri Begawan BS8671, Brunei Darussalam

Contact: tour - (673) 222 8668 Ext: 212

Email: tour5@bruneitourism.com

673 7221067

WONDERFULL 8 DAY IN YUNNAN

DAY 1: BRUNEI – KUNMING 1300PM – 1715 PM (ABOUT 4.30 HOUR FLIGHT TIME) 02 SEP NEW ERA HOTEL

Upon arrival, Meet with local licensed tour guide, heading for dinner arrangements for dinner, after dinner check in to hotel, leisure at your own.

DAY 2: KUNMING – DALI 0650AM – 0740 AM (ABOUT 50 MIN FLIGHT TIME) 03 SEP DALI LANDSCAPE HOTEL

Morning check-out from hotel to the airport by early flight to Dali, after breakfast to visit Dali **Cangshan**, also known as Cangshan, it is the main peak of the southern end of the Yunling Mountains, east of **Erhai Lake**, west of the black Huijiang, a total of Xiongzi Saga 19 peaks on top of the snow, known as the "hot days of snow can not tolerate." The most wonderful is that every two peaks between a stream, from top to bottom, along the east flow has been injected into the Erhai Lake. This 19 peaks 18 streams constitute a unique and diverse landscape of Cangshan, after lunch to Erhai Lake: Yunnan Province, known as the famous plateau lakes, elevation of 1972 meters, north of Eryuan County Jiangwei Township, south of Dali City, under the area For 248 square kilometers. Looking down from the air, Erhai Lake like a new moon, quietly lying between Cangshan and Dali Bazi. Erhai a total of three, four continents, five lakes, 9 song, due to less pollution, clear water, high transparency, since ancient times has been called "no time between the mountains of jade." After the trip to the ancient city of foreigners, people seem to return to the gold rush era of the western United States; galleries, inn's bamboo shed seems to bring people back to Tang and Song. Check-in to hotel after dinner.

DAY 3: DALI – LI JIANG (3 HOUR JOURNEY) 04 SEP LI JIANG PALACE HOTEL

After breakfast, go to visit the **Bai family residential Bai Chau Bai residential**, more tend to a simple beauty, an elegant beauty, a kind of Tolerance of beauty. It is a long and deep white history and culture of the side of the "mirror" is living in the Cangshan Erhai between the Bai people's ethics may be only in Dali this is full of harmony between man and nature and integration, full of pastoral poems and literature The name of the quaint place, to be able to create such a beautiful residential buildings. After lunch, drive to Lijiang (about 3 hours by car), arrived in Lijiang, **the world cultural heritage Lijiang ancient city of Quartet Street**, we can walk in the moss on the stone road stop and go to see the old house eaves hanging red lanterns; we can We can hold a cocktail in a red wine bar, wait for a romantic Aventure, and then visit Muwang House, Mufu: (English: Mu Fu Mansion).) Is the famous ancient city of Lijiang, is the ancient city of Lijiang, the ancient city of Lijiang "Grand View Garden" is a brilliant architectural art of the Court, it fully reflects the Ming Dynasty Zhongyuan architecture style temperament, while retaining the Tang Song Zhongyuan ancient architecture of the rugged flow of clouds, and its seat west of the East, the government within the Yu ditch aspect, long flowing water layout, then see the traditional culture of the Naxi people. Lijiang tourism has a saying: "never come to wang fu, is like never come to Lijiang". Check-in to hotel after dinner.

DAY 4: LI JIANG 05 SEP LI JIANG PALACE HOTEL

After breakfast, go **to Yulong Snow Mountain** Scenic Area with Glacier Park Tai Suo Road through the Yunshan Ping: also known as Fairview Valley, it is a hidden in the original fir forest in the huge lawn. Is located in the eastern foot of Yulong Snow Mountain in the mountains, the main peak in the snow-capped mountains after the lower right to **Yufeng Temple**: is a Lama Temple. Was built in the Qing Dynasty, architectural style both Han, Bai, the characteristics of the building, but also absorb the characteristics of Tibetan architecture. After lunch, go to the **Ganhaizi** pasture, where you can see a variety of flowers and trees, orchids, wild peony, snow lotus, variety; tall trees are Yunnan pine, cedar, fir, thieves, Ma Li, etc., then To see the main theme of the snow-capped mountains for the scene of the large-scale national song and dance **impression Lijiang** then visit the town of the river, as early as the Ming Dynasty, where it is already an important town in northwest Yunnan, north to the north of the business people in this transaction. Beam River Center of the market square and Lijiang Quartet Street is very similar to the green stone paved the street, the surrounding shops arranged in turn, the door placed a variety of handicrafts. rest in the hotel after dinner

DAY 5: LI JIANG – SHANGRI-LA (3 AND A HALF HOUR JOURNEY) 06 SEP SHANGRI-LA OLD TOWN HOTEL

After breakfast to Shangri-La (about 3 hours and a half hour journey) on the way to enjoy the endless stream of **natural miracle - Tiger Leaping Gorge** after the trip to Shangri-La arrived after the visit to the **Songzan Temple**: also known as the temple, located 5 miles north of Shangri-La Buddha Yamashita, is AD 1679 Fifth Dalai and Emperor Kangxi Emperor Chi Jian "thirteen forest" one. It is not only the largest Tibetan Buddhist temple community in Yunnan, but also the Huangjiao Center in the Sichuan-Yunnan area, known as the "Little Potala Palace" After dinner check in to hotel, leisure at your own.

DAY 6: SHANGRI-LA 06 SEP SHANGRI-LA OLD TOWN HOTEL

After breakfast, visit to **Wonderland World Natural Heritage Center Pudacao Park** with Bitahai, After lunch visit to the ancient city of grams: it is 1300 years ago by the Tubo Kingdom established the castle, respectively, named "only grams" and "Ngong Zong", meaning the city and the moonlight city, known as the East Jewish Al-Quds Al-Sharif, the Kamba Tibetans have become masters here - and finally established a famous tea-horse road. Return to hotel after dinner.

DAY 7: SHANGRI-LA – KUNMING (1 HOUR FLIGHT TIME) 0855 AM – 0955AM (NEW ERA HOTEL)

After breakfast, check out from hotel departure to the airport to fly to Kunming, arrived in Kunming, visit the national 5A-level scenic spots, **stone forest** and **jiu xiang**. Back to Kunming after full day tour. Check in to hotel, leisure at your own.

DAY 8 : KUN MING – BRUNEI (4 AND HALF HOUR FLIGHT TIME) 0700-1115AM

Ccheck out from hotel, heading to airport , return to home sweet home. END OF THE TOUR



NO.1 Lot 20171, Jln Laksamana Abdul Razak, km2 Jln Tutong, Bandar Seri Begawan
BA2111P.O.Box 696, Bandar Seri Begawan BS8671, Brunei Darussalam

Contact: **tour - (673) 222 8668 Ext: 212**
673 7221067

Email: **tour5@bruneitourism.com**



10 人 (BND/PP)	(双标/ TWIN SHARE)	小孩占床 (CHILD W BED)	小孩不占床 (CHILD NO BED)	单房差
	2188 汶币/人	1988 汶币/人	1788 汶币/人	700 汶币/人

INCLUDED:

国际往返机票以及机场税
(汶莱-昆明-大理/香格里拉-昆明-汶莱)
INTERNATIONAL AIRTICKET & DOMESTIC AIR TICKET
(TAXES ARE INCLUDED)
全程以上所列酒店 HOTEL ACCOMMODATION AS PER ITINERARY
全程以上所列餐食 MEAL AS PER ITINERARY
全程以上所列景点 ENTRANCE FEE AS PER ITINERARY
优秀中文导游 PROFESSIONAL CHINESE SPEAKING GUIDE
每人每天一瓶矿泉水 1 BOTTLE MINERAL WATER PER DAY
司机师傅和导游的小费 DRIVER AND TOUR GUIDE TIPPING
10 人等 35 座车
10PAX ABOVE 35SEATER BUS

EXCLUDED:报价不含:

HOTEL BELL BOY TIPPING 酒店行李小费
VISA FEE (IF APPLICABLE) 签证费用 (若需要)
PERSONAL EXPENSES 个人消费
OPTIONAL TOUR 额外自费旅游团

预知更多详情请联系:

+6737221067 婷婷

+6737221062 Yung

+6732241178 Yung / 婷婷

行程特色:

玉龙雪山风景区
游览国家 5A 级风景区
世界文化遗产古镇丽江
甘海子牧场
印象丽江
独克宗古城
虎跳峡
苍山



航班时间:

九月二日汶莱-昆明 1300PM - 1700 PM
九月三日昆明-大理 0650AM -0740AM
九月八日 中旬-昆明 0855AM - 0955AM
九月九日昆明-汶莱 0700AM - 1125 AM



NO.1 Lot 20171, Jln Laksamana Abdul Razak, km2 Jln Tutong, Bandar Seri Begawan
BA2111P.O.Box 696, Bandar Seri Begawan BS8671, Brunei Darussalam

Contact: **tour - (673) 222 8668 Ext: 212**
673 7221067

Email: **tour5@bruneitourism.com**